
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry                    Pöytäkirja
Johtokunta                                          Kokous 9/2009
23.11. klo 18:30
Wilhelmiinan konditoria

Läsnäolijat: Teemu Tenhunen (pj), Tuomo Kohvakka, Esa Rantakangas (sihteeri), Mia 
Willman, Susanna Salonen (poistui kohdan 7 aikana).

1.   Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.35. Pöytäkirjantarkastajaksi valittiin 
Tuomo Kohvakka ja sihteeriksi Esa Rantakangas.

2.   Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3.   Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan ilman muutoksia.

4.   Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkistettiin ja allekirjoitettiin.

5.   Ilmoitusasiat
     5.1  Jyväskylän seudun liikuntasuunnitelma

Kuntaliitoksen myötä liikuntasuunnitelmaan tehdään päivitystä, ja Korpilahti 
ja Jyväskylän mlk lisätään mukaan suunnitelmaan. Yhtenä aihealueena ovat 
kevytväylät liikuntapaikkoina ja yleensä pyöräilyolosuhteet. Teemu Tenhunen 
osallistuu JYPSistä tähän projektiin.

     5.2  Jyväskylän virkistysreittiselvitys
Teemu Tenhunen osallistuu, kuntaliitoksen myötä pyritään selvittämään 
keskeiset reitit vanhan ja uuden Jyväskylän alueilla sekä määrittämään 
tärkeimmät kehittämiskohteet. Sisältää mm. maastopyöräreittejä ja kevyen 
liikenteen väyliä.

     5.3  Jyväskylän liikenneturvallisuussuunnitelman päivitys
17.11. pidettiin ensimmäinen kokous Jyväskylän seudun liikenneturvallisuus-
suunnitelman päivittämiseksi. Kaupungin organisoima projekti, johon JYPS on 
kutsuttu mukaan. Paikalla oli Esa Rantakangas. Talven mittaan on vielä 
tiedossa ainakin 2 kokoontumista ja ryhmätöitä suunnitelmien laatimiseksi.   

     5.4  Urheiluseurat ja ilmasto -haastattelu 16.11.
Teemua on haastateltu JYPS:in toiminnasta liikuntatieteellisen tiedekunnan 
tutkimukseen.

     5.5  Pyöräilytapahtuma yliopistolla 19.11. 
JYPS oli liikenneturvan mukana tutkimassa Kramsunkadun ja Alvar Aallontien 
risteyksen ongelmia. Liikenneturvalta Leena Piippa opetti pyöräilijöille 
liikennesääntöjä ja meiltä Esa Rantakangas piti paikalla huoltopistettä ja 
jakoi tietoa talvipyöräilystä. Paikka todettiin todella vaaralliseksi.  
 

     5.6  Pyöräilyviikkokokous 23.11.
Maanantaina 23.11. oli kevään 2010 Pyöräilyviikon ensimmäinen 
suunnittelukokous. Pyöräilyviikko on ensi vuonna 8.-16.5 2009. Viikko 
järjestetään seudulla perinteiseen tapaan. Seuraava suunnittelukokous 
pidetään 14.1. klo 14.00.

 



     5.7  Keski-Suomen pyöräilyseurojen kokous 25.11.
Keskiviikkona 25.11. on Keski-suomen pyöräilycupin kokous, jossa 
suunnitellaan ensi kesän tapahtumia. 

     5.8  Maanmittaustoimituskokous
Vesijättömaan lunastuskokous tulossa, koskien mökin lähistön maa-alueita. 
Katsottiin, että ei anna aihetta osallistua, koska ei vaikuta käytännössä  
mitään mökin tonttiin. 

     5.9 KesLin syyskokous 26.11.
Teemu Tenhunen menee ehkä paikalle. Ennen kokousta on tarjolla koulutusta 
urheiluseurojen sopimusasioista.

5.10  Syyskokous sekä kauden päättäjäiset ja pikkujoulut 27.11.
Yhdistetyt syyskokous sekä kauden päättäjäiset pidetään perjantaina 27.11. 
alkaen klo 18 Kauppalaisseuran kokous- ja saunatiloissa (Väinönkatu 30, 5. 
kerros, opastus alaovelta).

     5.11 SPU:n syyskokous 28.11.
Mia Willman on menossa kokoukseen JYPSin edustajana. Keskusteltiin laajasti 
SPU:n asioista ja toiminnasta sekä linjanvedoista mahdollisten kokousasioiden 
suhteen.

5.12 Euroopan komission tieliikenneturvallisuussopimus
JYPS on tehnyt Euroopan komission tieliikenneturvallisuussopimuksen, joka on 
varsin vapaamuotoinen sitoumus liikenneturvallisuuden parantamiseksi oman 
seuran puitteissa. Käytännössä siihen on kirjattu ne toimenpiteet, joita 
olemme jo vuosikausia muutenkin tehneet mm. Pyöräilyviikon puitteissa. 
Allekirjoitustilaisuus on Helsingissä säätytalolla 11.12.2009 klo 10:00-
11:30. 

6.   Talousasiat
     6.1  Taloudellinen tilanne

Taloudellinen tilanne on varsin vahva. Rahaa tilillä on n. 5120€. Tulossa on 
vielä joitain satoja euroja tuloja mm. vaatteista ja Pyöräilycupista. Tulossa 
on vielä myös kaupungilta laatukäytäväkartoituksesta luokkaa 2500€.

     6.2  Verotuspäätös 2008
Verotuspäätös on saapunut. Siinä todetaan ”ei maksua, ei palautusta” – eli 
seuralla ei ollut verotettavaa toimintaa vuonna 2008.

     6.3  Tiedoksi laskut ja maksut

Bike Planet K-S Cupin palkinnot 769,99€
Palkintohuone Palkintoja  39,10€
Teemu Tenhunen Tapahtumien ruokakuluja 225,04e
Palkintopaja Palkintoja 171,30€
Tuomo Kohvakka KS-Cup Ruoka&juoma  77,64€
Jyväskylän kauppalaisseura tilavuokra 170,00€
Teemu Tenhunen laatukäytäväprojekti kahvit   4,88€
Teemu Tenhunen seuralehtien postitus 130,00€
Teemu Tenhunen mökkitalkoot  16,39€
Teemu Tenhunen matkalasku  19,50€
Bike Planet vuosikokous lahjakortit 160,00€
Tuomo Kohvakka toimistotarvikkeita   6,25€

7.   Kevyen liikenteen laatukäytäväkartoitusten tilanne
Teemu ja Esa laativat karttaliitteineen noin 40-sivuisen raportin ”Keskustan ja 
Palokan välisen suunnitellun kevyen liikenteen laatukäytäväreitin ongelmakohtien 
peruskartoitus ja parannusehdotuksia”. Raportti laadittiin alihankintana 



kaupungille. Raportin tekemiseen on kulunut aikaa hiukan yli 120 tuntia. Kaupunki 
maksaa työstä tuntiperustaisesti noin 2500 euroa seuralle.

Kokous keskeytettiin tässä kohden klo 20.00 kahvilan sulkeutumisen vuoksi. Jatkettiin toisessa 
kahvilassa klo 20:18.

Keskusteltiin laajasti kartoituksista ja niiden liittymisestä seuran toimintaan. 
Päätettiin maksaa Teemulle ja Esalle jo tehdyistä kartoituksista 10 €/h sekä kulut. 
Kulut maksetaan suoraan seuran tililtä. Tuntiperustainen maksu hoidetaan palkka.fi-
palvelun kautta. Teemu ja Tuomo vastaavat käytännön järjestelyistä.

Ensi vuoden kartoitusten periaatteista keskustellaan syyskokouksessa. Tuleva 
hallitus päättää ensi vuoden alussa kartoituksista ja niiden korvauksista. 

Teemu ja Esa jääväsivät itsensä tämän kohdan päätöksenteosta. Mia johti kokousta 
tätä kohtaa käsiteltäessä ja Tuomo toimi sihteerinä. Anne ja Olli-Matti olivat 
kertoneet ennen kokousta sähköpostitse näkemyksensä tästä asiakohdasta, ja Susanna 
kohdan käsittelyn alussa.

8.   Toiminnan suunnittelua ja kehittämistä
     8.1  Yleistä toiminnasta

Laskujen käsittelyä kokouksessa yritetään järkeistää. Laskujen käsittely vie 
kohtuuttomasti kokousaikaa varsinkin muutenkin kiireisenä kesäkautena. Laskut 
täytyisi saada kirjattua ennen tai jälkeen kokouksen, ja vain tarkistus 
tapahtuisi itse kokousaikana. Uusi tapa mietitään talven mittaan.

     8.2  Uusi talousohjesääntö
Uusi talousohjesääntö käytiin läpi ja hyväksyttiin. Esitetään tiedoksi 
syyskokouksessa.

     8.3  Toimintasuunnitelma 2010
Toimintasuunnitelma vuodelle 2010 käytiin läpi ja esitetään syyskokouksessa 
vahvistettavaksi.

     8.4  Budjetti 2010
Käytiin läpi budjetti vuodelle 2010 ja esitetään syyskokouksessa 
vahvistettavaksi.

9.   Muut esille tulevat asiat
Ei muita asioita.

10.  Seuraava kokous
Sovitaan sähköpostilla.

11.  Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin klo 22:42

Teemu Tenhunen Esa Rantakangas Tuomo Kohvakka
Puheenjohtaja Sihteeri Pöytäkirjantarkastaja


